
FAU-møte 07.11.23 
 
1a Lise og 1b Thomas FB (Lene Marie Eikeskog er vikar), 2a Elin Merethe, 2b Thomas 
SØ, 3 Solveig, 4a Roy, 4b Hilde K, 5a Trygve, 5b Stefan, 6a Oddrun, 6b Hilde, 7a Linn 
Tove, 7b Birgitte.  
 
Representanter fra 4a og 7a var ikke til stede. Birgitte stilte for begge 7. klasser. 
 
 
Sak 1: Trygg skolevei 

a) FAU har skrevet «ønskeliste» når det gjelder trafikksikkerhetstiltak på oppfordring fra 
kommunen.  

• Sykkelskur med tak 
• Parkering til sparkesykler 
• Bakken – saksebom 
• Elever som vakter. Rektor er skeptisk – er områdene trafikkfarlige, kan 

ansvaret bli for stort for 7.klassinger. For stort ansvar kan bety falsk trygghet.  
Tanken til FAU var å ansvarliggjøre de eldste elevene + gjøre det tryggere i 
sonen mellom hallen og skolen + i undergangen – yngre elever opplever det 
utrygt med ungdomsskoleelever som oppholder seg der. Rektor er ikke 
negativ til ansvar i undergangen og ved rundkjøringen (hjertesonen til skolen) 
det er et godt forslag, som hun vil ta opp med elevrådet.  

 
b) Annen trafikkrelatert sak: 
Lene Marie Eikeskog er klassekontakt i 1b. Engasjert i skolevei. Gjelder Frakkagjerdveien 
som er kommunal – mangler fullstendig sykkel- og gangvei. Den er 50-sone, forkjørsvei, 
masse trafikk, ekstra mye pga bygging og masse aktivitet på Frakkagjerd. Ikke bygd 
sykkel- og gangvei som er trygg for alle/tilpasset hvor farlig veien er. Dette er planlagt 
langt fram i tid (2027-29). Hun har snakket med leder for teknisk utvalg, representant fra 
Frp. Vil få dette med i budsjettet for 2024. Har snakket med alle partiene (snakker med 
Høyre før i morgen). Eikeskog vil gå til media med dette, og ønsker å ha FAU bak seg i 
dette. Dette stiller vi oss fullt og helt bak.  
 
Rektor har meldt omtrent de samme problemstillingene via tjenestevei. Trafikksikkerhet 
er en sak i SU 20. november.  

 
Sak 2: SU og SMU: Møte 20. nov.  
 
Sak 3: 17. mai-komite. Første møte var 2. nov. Leder og nestleder kunne ikke stille, men 
Solveig (kasserer) og Stefan var til stede som del av komiteen (Stefan var vara for Inger 
Marie). Drill var invitert, men var ikke stede. Bill Clinton er leder. Komiteen ønsker mest 
mulig aktiviteter gratis. Når det gjelder avtalen med korpset, har de ønsket å revidere det. 
FAU ser også behov for dette, og avtaler et møte før jul. Hilde (leder) og Solveig (kasserer) 
stiller fra FAU .  
 



Tips til neste år: FAU kan søke om tilskudd fra blant annet Sparebanken Vest til 17. mai-
arrangementet. 
 
 
Sak 4:  

FUG – undersøkelse: Foreldreutvalget for grunnopplæringen har laget undersøkelse. 
Vi svarte samlet på undersøkelsen. 
FUG har tilbud om kurs. Vi ønsker Foredrag «Godt skole-hjemsamarbeid...» - 3 – 
spiller dette inn til rektor. 

 
Sak 5: Julearrangement? Halloween? Nå har vi satset på trinnvis arrangement. Gjennomført 
på alle trinn 
 
Sak 6: Brakkene: Rektor har flere ganger meldt avvik med tanke på trygt og godt miljø i 
brakkene. Det er ikke rom for skjerming av elever og/eller samtaler. Det er for trange 
garderobeforhold, som gir forsinkelser inn og ut, samt skaper mye støy og kilder til konflikt 
mellom elever. Det er nå etablert en prosjektgruppe med tanke på utbedringer. 
Prosjektleder (teknisk) har vært på første befaring.  
 
Sak 7: Uteområdet – ballvegg: Elevrådet har skrevet på sakslisten til SMU-møtet.  
 
Sak 8: Lærernes dag – Til neste år: Anbefaler å levere fruktkorg om morgenen.  
 
Sak 9: Grøtfest til elevene. Vi kan legge ut forespørsmål på trinnenes fb-sider om å stille som 
foreldrehjelp dersom det trengs. Vi kan også evt. bidra med FAU-penger til kjøp av ferdig 
oppvarmet grøt. 
 
Sak 10: Neste møte: Tirsdag 23. januar  
 
 
Fau  
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